
INFORMATIEVE RAAD 22 OKTOBER 2020
Notulen van de vergadering

Voorzitter: de heer K. de Haan
Griffier: de heer H. Nubé

Tevens aanwezig: mevrouw M.B.A. van Schoot (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), de heer 
R. Poelwijk (D66), de heer J.A. Jägers (VVD), mevrouw B.H.M. Wielage (VVD), mevrouw S. 
Kuilman (PvdA), de heer E.S. den Heijer (OPD), de heer J.G.M. Sikking (OnPD) en de heer 
W. Advokaat (OD)

Vanuit het college aanwezig: burgemeester E. Boog en wethouder J.D.W. Klaasse, 
wethouder A.J.M. Scholten en wethouder M.A. Sikkes-van den Berg 

__________________________________________________________________________

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststelling agenda

De voorzitter heet iedereen van harte welkom.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Inspreken gesubsidieerde instellingen en bewoners over de begroting 2021

De heer Marten is sinds 1 september jongstleden de nieuwe directeur van het Meldpunt 
Discriminatie Regio Amsterdam. Helaas  worden overal in de wereld individuen en groepen 
mensen gediscrimineerd op basis van hun huidskleur, nationaliteit, geloof, gendergeaardheid 
of anderszins. Helaas is er ook in Nederland sprake van zinloos politiegeweld tegen 
bepaalde groeperingen met in sommige gevallen een fatale afloop. Etnisch profileren door 
de opsporingsdiensten en de belastingdienst, zinloos geweld tegen mensen met een LHBTI-
achtergrond enzovoort. Het bestrijden van discriminatie in de regio Amsterdam blijft een 
belangrijke opgave voor de gemeente. De politie en diverse andere groeperingen zetten zich 
in voor emancipatie en inclusie. Het MDRA brengt de aard en omvang van discriminatie en 
racisme voor de gemeente in kaart en biedt waar mogelijk informatie en een luisterend oor. 
De subsidie van de gemeente dekt de uitvoering van taken, voortvloeiend uit de Wet 
gemeentelijke anti-discriminatievoorzieningen, de registratie van notoire feiten en de 
klachtenbehandeling. Vanwege onder andere jaarlijkse salarisverhogingen verzoekt spreker 
de raad om een jaarlijkse indexatie te overwegen.
Daarnaast wil het MDRA het college ondersteunen in  het bestrijden van discriminatie en 
racisme. Om dit beter in kaart te brengen is meldingsbereidheid nodig. Dat wil het MDRA 
bereiken door meer samenwerking met diverse organisaties en succesverhalen te delen die 
laten zien dat melden zinvol is en direct positieve veranderingen met zich meebrengen. Het 



MDRA wil met raad en college in gesprek over beleidsdoelen in dit kader voor de jaren 
2020/2021. Volgende week is een kennismakingsgesprek met wethouder Klaasse.

GroenLinks vraagt hoe het MDRA dit beter in kaart wil brengen en ervoor gaat zorgen dat 
meer mensen een melding doen.

De heer Marten zegt dat hij met alle organisaties en groeperingen in gesprek gaat die zich 
met dit onderwerp bezighouden. Dat wordt in kaart gebracht, wat zijn ze, hoe kunnen ze het 
MDRA ondersteunen en hoe kunnen deze organisaties nazorg voor de melders verzorgen.

De heer Vos (voorzitter EDOG) zegt dat normaal gesproken EDOG jaarlijks een productie op 
hoog niveau brengt door het ombouwen van de sporthal tot een compleet theater met 
zitplaatsen tot 500 mensen. Vanwege corona is de voorstelling De Drie Musketiers enkele 
weken voorafgaand daarna afgezegd maar ook de concerten die stonden gepland voor eind 
november moesten helaas worden geannuleerd. Wel is met een groot deel van het koor een 
digitaal nummer opgenomen. Voor repeteren is een tijdelijke oplossing gevonden in sporthal 
Duran. Op die wijze kan met een ruime afstand van elkaar toch worden gerepeteerd. 
Vanwege de nieuwe maatregelen zijn helaas de repetities nu toch weer stilgelegd.
Dit jaar is gebruik gemaakt van de subsidie maar is niet het volledige bedrag besteed. Er 
wordt rekening mee gehouden dat het deel dat niet is gebruikt volgend jaar weer teruggaat 
naar de gemeente Diemen. Daarnaast is een fundraise actie op touw gezet en is gebruik 
gemaakt van de overheidsregeling Tegemoetkoming schade covid-19. In deze tijd wordt er 
veel beroep gedaan op allerlei regelingen maar EDOG neemt daarin ook zijn eigen 
verantwoordelijkheid. 
Voor 2021 is weer een volledige subsidie aangevraagd. Als het mogelijk is om volgend jaar 
toch weer optredens te verzorgen wordt dat met deze subsidie mogelijk gemaakt. Op dit 
moment is een werkgroep bezig met welke optredens kunnen worden gedaan wanneer niet 
grootschalig in de sporthal kan worden opgetreden maar misschien kleinschalig op een 
andere wijze, bijvoorbeeld in de openlucht. In april zal er een voorstelling zijn maar natuurlijk 
moet worden gekeken of dat wel rendabel kan in deze tijd. In ieder geval wordt doorgegaan 
met repeteren en als het niet voor de voorstelling is, dan wel voor de uitbreiding van het 
repertoire. Als volgend jaar een deel van de subsidie niet wordt opgemaakt vloeit dat weer 
terug in de gemeentekas.

De heer Van Leverink (voorzitter Studio DMN) meldt dat 2 extra subsidies zijn aangevraagd: 
de 1e is € 3000 om volgend jaar 6 Jazz en Drinks-evenementen in de Omval te kunnen 
organiseren. Dat kost per evenement ongeveer € 500 voor de musici. Vorig jaar is dat 
betaald uit bijdragen van sponsors. Het moet in ieder geval doorgaan met meer dan 50 
mensen want anders is het financieel niet haalbaar.
De 2e aanvraag is voor de verhuizing en de verbouwing want het pand van de Omval moet 
worden verlaten om de OBA daar ruimte te geven. Daarvoor is ongeveer € 5000 gevraagd 
want de verhuizing moet worden geregeld, er zijn nieuwe mengtafels nodig en het is ook 
voor de bekabeling en het omzetten van de straalzender.
Het zou jammer zijn als zou moeten worden gestopt met Jazz en Drinks want hiervoor was 
heel veel belangstelling. Per sessie is 100 man binnengekregen die allemaal enthousiast 
waren. De nieuwe ruimte kan ook worden ingericht als een stukje tv- en radiostudio met de 
aangevraagde subsidie.

Onafhankelijke Partij Diemen vraagt of het onzeker is dat er een verhuizing op komst is en of 
DMN niet gewoon kan blijven zitten op de huidige locatie.



De heer Van Leverink zegt dat zowel de gemeente als de OBA hebben verteld dat ze daar 
moeten verhuizen want de OBA wil die ruimte gebruiken als entree. Dat is zeker.

D66 vraagt of de sponsoring voor Jazz en Drinks is verdampt door de coronacrises in het 
afgelopen jaar.

De heer Van Leverink merkt op dat vorig jaar er een aantal enthousiaste jazzliefhebbers 
waren die dit mede hebben gesponsord. Niet verwacht was dat zoveel mensen er 
belangstelling voor hadden en dit jaar wil DMN dit voortzetten maar de entree gratis houden.

VVD vraagt of de 3000 en de € 5000 die werden genoemd bedragen zijn boven de jaarlijkse 
subsidie die wordt verstrekt.

De heer Van Leverink bevestigt dat deze bedragen zijn aangevraagd naast de jaarlijkse 
subsidie. De € 5000 voor de verbouwing is ingeschat. Het zou minder kunnen kosten maar 
er is nog heel weinig bekend van wanneer het gaat gebeuren enz.

De heer Haag (voorzitter a.i. en secretaris Stichting Vrienden van Schuilkerk De Hoop) zegt 
dat de gemeente een breed cultuuraanbod heeft. Op dat palet neemt de klassieke muziek 
een mooie kleur in. De concertserie aan de Hartveldseweg heeft een reputatie verworven 
dankzij de musici en de fraaie akoestiek en de architectuur van het gebouw. Je zou het een 
concerthuis kunnen noemen. Gemiddeld worden er zo’n 80 bezoekers per concert 
ontvangen. De stichting is het erom te doen om uitvoeringen op een hoog niveau te geven 
met een zekere voorkeur voor aanstormend jong talent. Dat is enerzijds bedoeld om juist hen 
een podium te verschaffen en anderzijds kan aan de musici een faire vergoeding worden 
gegeven. Het Dudokkwartet kwam voor een vriendenprijs in het begin van zijn bestaan.
Even belangrijk is dat de entreeprijs voor alle Diemenaren betaalbaar moet zijn met een 
korting voor houders van een stadspas. Gelukkig komen daar inkomsten uit donaties, 
vrienden en sponsors bij. Daarnaast verleent de gemeente een subsidie van € 3000 per jaar. 
Die stelt de stichting in staat om de vaste kosten van zaalhuur, pianohuur en Buma/Stemra-
rechten te voldoen. Nog een maand geleden werd er vanuit gegaan dat vanwege de 
coronacrisis 40 bezoekers konden worden ontvangen, inmiddels zijn dat er nog maar 30 en 
dat is minder dan 40% van het normale aantal. Niettemin is besloten om door te gaan met 
dien verstande dat het september en oktoberconcert worden verzet naar komend voorjaar.  
Dat door kan worden gegaan is mede te danken aan de financiële reserve die steeds is 
aangehouden. Daar wordt komend jaar € 3000 uit onttrokken. De jaarbegroting is € 12.500. 
Dit jaar zal niet om een hoger subsidiebedrag worden verzocht. Ook in het seizoen 
2022/2023 hoopt de stichting nog een keer op deze manier door te kunnen gaan. Daarna 
komt de bodem van de schatkist in zicht. De gemeentelijke subsidie is echter onontbeerlijk 
voor de voortgang en hopelijk wordt die ook volgend jaar weer voortgezet.

Mevrouw Koopmanschap (voorzitter De Omval) geeft aan dat ook voor volgend jaar weer 
een reguliere subsidie is aangevraagd. Naast de begroting is een soort reservebegroting 
gemaakt omdat de verwachting is dat vanwege lagere bezoekersaantallen de inkomsten niet 
zo hoog zullen zijn als normaal. Daarom is bij de subsidieaanvraag een scenario uitgedaan 
waarbij wordt uitgegaan van 30 bezoekers. Momenteel is ook de horeca gesloten en dat 
betekent ook veel voor de inkomsten. Over de situatie is goed overleg gevoerd met 
wethouder Klaasse en de ambtenaren en dat zal ook begin november weer plaatsvinden. 
Momenteel zijn veel theatervoorstellingen geannuleerd. Daar worden films voor in de plaats 
gebracht. Er is begonnen met een dubbele programmering. Na een persconferentie 
vermindert het aantal bezoekers maar ze komen na enige tijd toch weer terug.



De Omval heeft gebruik gemaakt van de NOW1 en de NOW2-regeling en er is via de 
gemeente een provinciale subsidie aangevraagd. De uitkomst daarvan is nog niet bekend. 
De Omval blijft de culturele huiskamer van Diemen.

VVD begrijpt dat er vaak sprake is van een dubbele voorstelling per avond en dus 2 × 30 
bezoekers.

Mevrouw Koopmanschap zegt dat er sprake kan zijn van 2 × 30 bezoekers op een avond 
wanneer de films of het optreden van een artiest kort genoeg zijn maar dat is nog steeds 
geen 150-180 bezoekers wat normaal is. In ieder geval wordt zo geprobeerd om zoveel 
mogelijk theateraanbod te leveren.

3. Bijpraatsessie college en raad

VVD vraagt wat betreft de handhaving of het zo is dat eerst een waarschuwing wordt 
gegeven en dat bij een tweede overtreding een boete wordt uitgedeeld.

GroenLinks vraagt wat de taken zijn van de vrijwilligers en mensen uit de bijstand die kunnen 
worden ingezet in Berkenstede. Er is een toename van psychosociale problematiek onder 
studenten en van de complexiteit van de hulpvraag in het algemeen. Hoe staat het hiermee 
in verband met de recente aanscherping van de maatregelen en de gevolgen hiervan voor 
studenten en inwoners in het algemeen? Er wordt steeds meer gehoord dat mensen snel 
getest kunnen worden en snel een uitslag krijgen. Wordt dit door de burgemeester ook 
herkend?

Onafhankelijke Partij Diemen vraagt of de coronawijzers mensen niet beter kunnen 
aanspreken en vragen waarom ze geen mondkapje dragen. Wellicht kunnen ze ook worden 
uitgedeeld. Wellicht is het verstandig om alle mensen die in de zorg werken een keer een 
maaltijd aan te bieden.

Ons Diemen vraagt of in het kader van de coronacrisis propaganda wordt gemaakt om dit 
jaar maar eens Sint Maarten met een hele stoet kinderen over te slaan. 

Ouderenpartij Diemen vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de vraag een 
aantal weken geleden over de luchtreinigingsapparaten.

De heer Boog meldt dat regionaal een handhavingsperspectief is vastgesteld. Bij de meeste 
overtredingen wordt eerst een waarschuwing gegeven en vervolgens een boete maar dat is 
afhankelijk van de soort maatregel want bijvoorbeeld bij de horeca is ook een 
vervolgmaatregel dat direct gesloten kan worden. Dat hangt af van de zwaarte van de 
overtreding.
De afgelopen tijd gaat het beter met het testen. De GGD heeft veel extra capaciteit 
gekregen. De nieuwe locatie in Amsterdam zuidoost richt zich ook gedeeltelijk op de 
inwoners van Diemen. De regio is heel actief in de ontwikkeling van een aantal sneltesten. 
Als die straks beschikbaar zijn is dat een enorme verbetering voor het testbeleid.
De coronawijzers zijn een aanvulling op de handhavers. Over het algemeen komen daar 
heel positieve reacties op van zowel ondernemers als bezoekers. Er wordt door hen ook 
mondkapjes uitgedeeld maar de praktijk is dat steeds meer mensen een mondkapje dragen. 
Mensen kunnen er niet op worden aangesproken omdat het nog niet verplicht is maar zij 
wijzen wel degelijk op het advies om mondkapjes te dragen en ze delen ze ook uit.



De gemeente heeft tijdens de 1e golf al een aantal acties georganiseerd voor mensen die 
zich hard hebben ingezet tijdens de coronacrisis. De mensen in de zorg staan inderdaad 
weer enorm onder druk in deze periode en bekeken wordt of voor die mensen maar ook voor 
anderen een attentie kan worden verzonnen.
Regionaal wordt bekeken hoe moet worden omgegaan met Sint Maarten, of dat het een keer 
moet worden overgeslagen of dat het moet worden aangepast met bijvoorbeeld verpakt 
snoep. Als de richtlijn hierover bekend is zal dat uitgebreid worden gecommuniceerd.

Wethouder Sikkes merkt op dat een alinea over de luchtreinigers per abuis niet in de brief is 
terechtgekomen. Het zal als addendum aan de coronabrief worden toegevoegd en in de chat 
worden geplaatst.

Wethouder Klaasse geeft aan dat de gemeente in gesprek is met Cordaan om te kijken of 
mensen die in de bijstand zitten of misschien gemeentelijke medewerkers een rol kunnen 
spelen in Berkenstede want er kunnen gaten vallen bij het verzorgend personeel. Het is de 
vraag of die mensen de specifieke competenties en de tijd hebben als het gaat om 
gemeentelijke ambtenaren maar op dit moment zijn er geen acute problemen dat er echt 
moet worden bijgesprongen.
Een deel van de psychische problemen van mensen komt later bij de gemeente via de GGZ 
of via Madi. Op dit moment zijn er geen heel zorgwekkende signalen gehoord dat dit sterk 
aan het oplopen is maar dit wordt op de voet gevolgd. Als de situatie van de lockdown langer 
aanhoudt doet dat zeker wat met de psyche van mensen en ook van studenten die een heel 
ander leven hebben omdat ze de meeste lessen digitaal volgen.

VVD vraagt of ook wordt gedacht aan de mensen op hoge leeftijd in de Fruittoren. Er worden 
signalen ontvangen dat er in de liften allerlei activiteiten hangen maar die gaan niet door. De 
bewoners van de Fruittoren worden daarover niet geïnformeerd. Er wordt een ingang 
veranderd maar daar krijgen ze ook helemaal geen informatie over.

Wethouder Klaasse zegt dat primair de verantwoordelijkheid voor de communicatie bij 
Cordaan ligt maar in de contacten zal worden opgepakt dat ze daar ook absoluut oog voor 
moet hebben. Natuurlijk zijn ook de inwoners van de Fruittoren van belang en dat zal in de 
overleggen met Cordaan worden besproken.

4.  Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.47 uur.


